
 
HALD EGE SKOLE – skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag, den 23. oktober 2018, kl. 19.00 – 21.00 

                         

 
Afbud: Heidi M. Mølgaard, Mark Ellekilde, Vilhelm P. Jensen og Jacob A. Andersen 

 
Dagsorden:  

 

1. Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmødet d. 18.09.18 MNC/CM 
 

 
Referatet er godkendt. 
 

 
 
 

2. Nyt fra elevrådet MNC/CM 
 

 
Elevrådet deltager i elevbyrådsdag på rådhuset d. 20.11.18.  
I perioden mod d. 20.11 arbejder elevrådet med at prioritere og skrive ansøgning til ønsker på 
skolen. Ansøgningen præsenteres og prioriteres på elevbyrådsdagen i samarbejde med alle 
elevråd i kommunen.       
 

 
 
 

3. Godkendelse af princip for lektier    MNC/CM 
 
Punktet blev drøftet på sidste skolebestyrelsesmøde og input fra bestyrelse og pædagogisk ud-
valg er blevet indarbejdet i vedhæftet forslag til princip. Se bilag 1.      

bilag 1 - 

princip.docx
 

 
Princippet blev drøftet igen ift. til de justeringer, der har været i processen omkring princippet. 
 
Princippet for læring, studietid og hjemmearbejde blev vedtaget. 
 

 
 
 

4. Evaluering af kontaktforældremøde    MNC/CM 
 

Se bilag 2.    

bilag 2 - noter.docx

 
  

 
Et rigtig godt møde, hvor engagement og konstruktive forslag til skolens praksis var i højsædet. 
Det opleves, at kontaktforældrene prioriterer fremmøde, og at de har lavet et stort forarbejde ift. 
at være i dialog med klassens forældre på forhånd. 



 
Der var gode drøftelser og gode tilbagemeldinger på skolens hverdag. Tilbagemeldingerne bru-
ges i skolens videre arbejde med de forskellige indsatsområder. 
 

 
 

5. Planlægning af forældrestormøde   MNC/CM 
  
Er der nyt? Andet praktisk i forhold til stormødet.   
  

 
Forældrestormødet afholdes d. 21.03.2018. 
 

 
 
 

6. Præsentation af ny skabelon for dialogbaseret aftaler  MNC/CM 
  
Præsentation af skabelon. Oplæg til drøftelse af indhold og plan for arbejdet. Se bilag 3.   

 

bilag 3 - udkast 

2.docx
 

 
Skabelonen gav anledning til en god drøftelse i bestyrelsen omkring de valgte indsatsområder 
og de tilhørende mål. Der var forslag om ar arbejde med en kommunikationsstrategi. 
LC og CM arbejder videre med den dialogbaserede aftale i samarbejde med PU og punktet gen-
optages på næste skolebestyrelsesmøde. 
 

 
 
 

7. Orientering af nye kommunale procedurer ved ansættelser   MNC/CM 
  
Generel orientering omkring nye kommunale procedurer for indstillingsudvalg ved ansættelser. 
Hvad får det af betydning for vores fremtidige indstillingsudvalg?  
 

 
Indstillingsudvalget vil fremover kun få kendskab til de ansøgere, der er udtaget til samtale. Der-
udover er der ændrede kriterier for, hvor mange der kan sidde med ved en ansættelsessamtale. 
På Hald Ege Skole har vi gennem flere år haft en praksis, som passer til den nye kommunale 
procedure. 
 
Ændringerne bygger på et ønske om: 

- Professionalisering af procedurer ved ansættelser 
- Rationalisering af ansættelsesprocessen  

 

 
 
 

8. Aula som ny kommunikationsplatform fra skoleåret 2019/20  MNC/CM 
  
Opfølgning på præsentationen på kontaktforældremødet. Er der noget vi skal være opmærk-
somme på.         
  

 
Udsat til næste møde.  
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

9. Meddelelser 
 

  
- Husk dialogmøde for formand og næstformand tirsdag d. 30. oktober.  
- Ansættelse af ny lærer pr. 1. nov. til den naturvidenskabelige fagblok i udskolingen.  
- Næste bestyrelsesmøde er d. 27. november kl. 19.00 – 21.00. Indhold til kommende besty-

relsesmøder: Dialogbaseret aftale, planlægning af forældrestormøde, ny kommunikations-
platform – Aula, trivselspolitik, drøftelse af madordning på skolen, princip vedr. lejrskole, prin-
cip for klassekasse.    

  
 
 
 

10. Evt. 
 

Forslag om fast punkt på dagsorden, hvor skolebestyrelsen drøfter, hvilke punkter som skal på 
næste skolebestyrelsesmøde.    
 

  


